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W związku z zapytaniami mieszkańca zgłoszonymi podczas dyżuru proszę o odpowiedź na 

następujące pytania: 

a) Jaka jest możliwość zrealizowania połączenia drogowego pomiędzy osiedlami Kuźniczki 

-Żabieniec? 

b) Jakia jest obecna polityka miasta względem zdewastowanego budynku przy ulicy 

Żeromskiego? Czy a jeśli tak to jakie działania podejmowało miasta w okresie ostatniego 
roku względem tego budynku? 

c) W jaki. sposób relaizowana jest komunikacja do cmentarzy miejskich. 

d) Czy miasto przewiduje budowę ścieżek rowerowych lub pieszo-rowerowych przy ulicy 
Dunikowskiego, jeśli tak to w jakim terminie przewidziana jest realizacja. Czy 

w ewentualnych planach dotyczących budowy ścieżek pieszo-rowerowych uwzględniono 

posadzenie żywopłotu oddzielającego drogę od ścieżki. Jeśli nie to czy można byłoby taki 

żywopłot uwzględnić aby wytłumić hałas i zatrzymać spaliny samochod'owe. . 
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e) Czy sadzona na terenach gminnych pod folią zieleń ma odpowiedni dostęp do wody OSQ 

dostęp do wody? Czy f.olia używana przy nasadzeniach zapewnia odpowiednią jej 
przep,:!szczalność? 

f) Przy ulicy Romualda Traugutta rosną dęby, wokół których wylano asfalt. Czy takie 

zagospodarowanie terenu wokół dębów nie doprowadzi do ich obumarcia? Czy istnieją 05f. 
jakieś przepisy, które regulują kwestię zagospodarowania terenu wokół drzew, czy jest to 

zgodne z prawem? 

g) Na terenie boiska Orlik przy ulicy Partyzantów, znajduje się dąb będący pomnikiem 

przyrody. Wokół drzewa pozostawiona jest niewybetonowana przestrzeń, pytanie czy jest 
to przestrzeń na tyle duża aby zapewnić odpowiednie nawodnienie drzewa. Jakiś czas 

temu uschły wszystkie tuje wokół tego boiska w rezultacie czego zostały usunięte. Czy jest 

możliwość aby pracownicy MOSIR-u dodatkowo podlewali to drzewo ponieważ boję się, 

że podzieli ono los mniejszych drzewek. 

h) Proszę o usunięcie martwych sad zonek drzew z placu Jana Surzyckiego. ł~,' oS FŁ (LAI ) 


